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Zápis z jednání č. 05/2019 

 
 
 

Datum konání: 24. 06. 2019           

Místo konání:  malá zasedací místnost  

Přítomni:  (viz. prezenční listina), Mgr. Hana Bednaříková, Ing. Petr Valihrach, Ing. Jaroslav Vlach, 

Pavel Krakovský, DiS., MUDr. Danuše Štaifová Zhořová, MBA, Ing. Miloslav Doležal, Ing. arch. Vladimír 

Bílý, Petr Kopřiva 

Omluveni: Ing. arch. Martina Černá, Ing. Michal Selucký, Libor Klimeš 

Neomluveni: ---  

Hosté:   Roman Pekárek, Ing. arch. David Hoffmann, Mgr. Filip Zdražil, Bc. Antonín Kuchař 

Zapisovatelka: Ing. Věra Pekárková 

Ověřovatel: Ing. Petr Valihrach 

Čas konání: 17:00 – 18:50 

 

Program jednání: 

1. Seznámení s programem, volba ověřovatele zápisu 

2. Návrh na změnu rezidentního parkování ve městě 

3. Okna na kině Panorama 

4. Program rozvoje města 

5. Informace z jednání o elektrifikace trati Brno – Veselí n. M.    

6. Regulace dopravy na náměstí  

7. Zadání soutěže na areál pivovaru a mlékárny 

8. Různé 

 

Průběh jednání: 

ad. 1. Předsedkyně komise zahájila jednání, seznámila přítomné s programem jednání a požádala ing. 

Valihracha o ověření zápisu, s čímž ostatní přítomní členové souhlasili.  

 

ad. 2. Mgr. Zdražil přednesl členům požadavek občanů a zjednodušení vydávání parkovacích karet 

v rámci zóny placeného stání. Placené parkovací stání pro rezidenty se týká ulic Kollárova (mimo 

vnitroblok), Jurovského, Jungmannova a náměstí s možností zaparkovat na kterékoliv této ulici. 

V dnešní době se vydávají parkovací karty přímo na konkrétní ulici v rámci trvalého bydliště.  Změnou 

systému by mělo dojít k navýšení možnosti parkování v docházkové vzdálenosti od bytu. Zavedení by 

mělo proběhnout květen – červen 2020, kdy si velké množství obyvatel bude měnit parkovací karty.   
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Diskuze, návrhy na řešení: 

- Ing. Valihrach navrhoval vyjmout z tohoto návrhu náměstí, aby nebyla omezena fluktuace aut. Mgr. 

Zdražil přislíbil, že nechá zpracovat záznam pohybu aut na náměstí. Na základě tohoto záznamu se 

členové komise k rezidentnímu parkování vrátí na příštím jednání. Návrh doporučení radě města doplní 

ing. Valihrach.    

 

ad. 3. Arch. Bílý představil návrh úprav fasády a výměny oken v části kina Panorama, který je 

nejjednodušším řešením v rámci zachování technického stavu objektu a tepelné pohody uvnitř objektu. 

Okna jsou navržena plastová dvojskla příp. trojskla. Barevnost fasády se nebude měnit.     

 

Hlasování: 

Komise výstavby a urbanismu souhlasí s předloženým návrhem výměny oken a zazděním části oken 

objektu kina Panorama.   

hlasování: 8-0-0 

 

ad. 4. Ing. Vlach přeposlal doplnění bodu do Programu rozvoje města předsedkyni komise. Jedná se o 

prodloužení chodníku v místní části Boršov po ulici Severní.    

 

Úkol: Předsedkyně vyzvala členy o prostudování rozpracovaného dokumentu PRM a doplnění možných 

aktivit a akcí vhodných k realizaci daných cílů. 

Termín: příští jednání – 22. 7. 2019      Zodpovídají: všichni 

 

ad. 5. Předsedkyně komise informovala ostatní členy o návštěvě a jednání Ing. Čecha z firmy EXprojekt 

s.r.o. (která zpracovává PD na rekonstrukci ŽS Kyjov) a Ing. Parchanské ze SŽDC. Zástupci projektanta 

na jednání sdělili, že rada města se vyjádřila v roce 2014 k nevyužití propustku a jeho budoucího využití 

pro pěší (nesplňuje parametry). Vedoucí ORM a ing. Vlach doplnili předsedkyni o informaci z jednání, 

že přechod přes trať pod nadjezdem není možný z důvodu vysoké návrhové rychlosti trati. Pokud město 

bude požadovat podchod příp. nadchod nad tratí směr Bukovanská, půjde tato investice v intencích 

města. Ve stanovisku k projektové dokumentaci za město bude tento požadavek uveden.  

 

ad. 6. Vedoucí ORM představil návrh zjednosměrnění průjezdu náměstí, který byl předložen i radě 

města na jejím jednání. Realizace tohoto kroku by měla být zrealizována cca od 01. 08. 2019. Úprava je 

navržena ve směru od pošty po ul. Jungamnnovu se zrušením zákazu vjezdu před kostelem i pro 

zásobování – plocha by sloužila pouze pro pěší.    

 

Diskuze, návrhy na řešení: 

- arch. Bílý: tato úprava neřeší primární problém, jímž je křižovatka Komenského x Dobrovského. Tuto 

křižovatku je potřeba řešit samostatně. 

- arch. Hoffmann: návrh úpravy jistě neřeší zklidnění na náměstí.  
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- Ing. Valihrach doporučuje upravit křižovatku Dobrovského x Újezd x Urbanova dle návrhu č.2 doc. 

Čarského. Jednalo by se o uspořádání a zklidnění této křižovatky s minimálními náklady. Z tohoto 

návrhu vzešlo doporučení radě města.  

Dále poznamenal a doporučil, že úprava ulic a parkování není nutné řešit pouze jejími 

zjednosměrněními, ale lze využít pouze vodorovné dopravní značení a vymezit prostor, kde se budou 

auta vyhýbat a kde budou stát při zachování obousměrném provozu.    

 

Hlasování: 

Komise výstavby a urbanismu souhlasí s předloženým návrhem zjednosměrnění náměstí ve směru od 

pošty po ulici Jungmannovu.  

hlasování: 7-1-0 

 

ad. 7. Arch. Hoffmann přednesl členům návrh konceptu, který nazval „Nový potenciál v rámci rozvoje 

Kyjova“. Tento návrh se týká dalšího postupu využití areálu Mlékárny a pivovaru.  

 

Úkol: Připravený materiál pošle architekt sekretáři komise a ta je jej rozešle ostatním členům komise. 

Termín: ihned        Zodpovídá: arch. Hoffmann 

 

ad. 8.  

- Ing. Valihrach se dotazoval, zda je odezva na cyklopiktogramy ať již kladná či záporná a v návaznosti 

na toto, zda se budou cyklopiktogramy obnovovat? Odpověděl vedoucí ORM, že takovou zpětnou 

vazbu nemá. Musel by se udělat nějaký průzkum mezi obyvateli. Dále poznamenal, že dle něj je takové 

značení vhodné, zvláště pro obyvatele bydlící mimo Kyjov. Ulice s cyklopiktogramy by měly být 

doplněny o značení probíhající mezinárodní cyklostezky.  

Závěr: Z diskuze o cyklopiktogramech vzešlo doporučení radě města.     

 

- Ing. Vlach se dotazovat, zda se zpracovává projektová dokumentace na prodloužení chodníku v 

Boršově směrem po ulici Severní? V této návaznosti ing. Vlach doplnil PRM (viz. bod 4). Odpověděl 

vedoucí ORM, že takováto projektová dokumentace se nezpracovává ani nejsou na investici a 

projektovou dokumentaci vyčleněny finanční prostředky v rozpočtu.  

 

- Ing. Valihrach se dotazoval, zda je možné přidat lavičky na autobusové zastávky, na kterých nejsou 

v rámci autobusového přístřešku, konkrétně na sídlišti Zahradní? Odpověděl vedoucí ORM, že v rámci 

revitalizace, která by měla proběhnout v roce 2020, budou upraveny i autobusové zastávky a doplněny 

o přístřešky s lavičkami. 

- Dr. Zhořová se přimluvila, zda by nebylo možné lavičky doplnit už nyní (pouze provizorní) a nečekat až 

na revitalizaci sídliště. Toto by se mělo provést, po průzkumu, v celém městě.   

Závěr: Z diskuze o lavičkách u autobusových zastávek vzešlo od členů doporučení radě města.    
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- Předsedkyně komise se dotazovala, zda budou vyměněny rošty u fontán v předprostoru gymnázia? 

Odpověděl vedoucí ORM, že na výměnu roštů nemá v rozpočtu vyhrazeny finanční prostředky.  

Z debaty ohledně výměny roštů vzešlo doporučení radě města.  

   

Doporučení Radě Města:  

viz. bod 6. 

- Komise výstavby a urbanismu doporučuje radě města zabývat se návrhem č. 2 úpravou křižovatky 

Dobrovského x Urbanova x Újezd doc. Čarského.   

hlasování: 5-3-0  návrh nebyl přijat 

 

viz. bod 8. 

- Komise výstavby a urbanismu doporučuje radě města obnovit dopravní značení cyklopiktogramů v 

ulicích.  

hlasování: 8-0-0  

 

- Komise výstavby a urbanismu doporučuje radě města nechat osadit lavičky na autobusové zastávky 

hromadné dopravy, tam kde nejsou v rámci přístřešku, v rámci celého města.  

hlasování: 8-0-0  

 

- Komise výstavby a urbanismu doporučuje radě města pověřit příslušný odbor s oslovením arch. 

Černé, (jako autorky návrhu předprostoru gymnázia) a navrhnout materiálovou a tvarovou podobu roštů 

fontány a jejich výměnu do letošního Slováckého roku. 

hlasování: 8-0-0  

 

 

Termín příštího jednání: 22. 07. 2019  

 

 

Zapsala:  

 

 

Ověřil:  


